
 Schagen 

 

VERZOEK TOT HET HOUDEN VAN INTERPELLATIE 

(artikel 42 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 
van Schagen 2018) 

Aan: de voorzitter van de gemeenteraad van Schagen 

Datum: 19 oktober 2020 

 

In de raadsvergadering van 17 december 2019 is bij grote meerderheid een motie aangenomen 
waarin aan het college is verzocht om een plan van aanpak voor een verkeerscirculatieplan aan te 
bieden aan de raad: “na het zomerreces maar in oktober”. 

In juli jl. heeft de portefeuillehouder (te weten: de wethouder infrastructuur en duurzaamheid), namens 
het college, een raadsinformatiememo1  aan de raad toegezonden over dit onderwerp. Voor wat 
betreft een plan van aanpak wordt gesteld: “Er wordt in oktober een plan van aanpak gepresenteerd 
aan de gemeenteraad.”. 

Tot op heden is het plan van aanpak niet geagendeerd voor de raadsvergadering van 27 oktober as. 

Om deze reden heeft D66 de volgende vragen en wil die in de raadsvergadering van 27 oktober 
behandelen en agenderen. 

Vragen: 

1. Is de portefeuillehouder van oordeel dat een plan van aanpak voor een verkeerscirculatieplan, 
als voorbereiding op de besluitvorming in de gemeenteraad, in een oordeelsvormende 
vergadering zou moeten worden besproken? 

 Zo nee kan hij gemotiveerd aangeven waarom niet? 

 

2. Kan de portefeuillehouder aangeven waarom het plan van aanpak voor een 
verkeerscirculatieplan tot op heden niet is geagendeerd voor de vergadering van de 
gemeenteraad in oktober 2020? 

 

3. Als er sprake zou zijn van vertraging (er daar heeft het alle schijn van), kan de 
portefeuillehouder dan, gemotiveerd, aangeven waarom hij de raad niet nader en met name 
eerder heeft geïnformeerd over de stand van zaken hiervan? 

 
 
 
 
 
Mr F.N.J. Jansen 
Fractievoorzitter D66 Schagen 
 

 

 
1 RIM 084, dd 8 juli 2020, nr 20.031738 

 


